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Referat af ordinær generalforsamling i Grundejerforeningen Højager, den 29. november 2016 

 

Dagsorden:  

1. Valg af dirigent 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år herunder overdragelse fra kommunen 

3. Aflæggelse af regnskab 2015-2016 

4. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af bidrag og eventuelt indskud 

a. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på kr. 3.000 i 2017  

5. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 

6. Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 

7. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne (senest 2 uger før generalforsamlingen) 

8. Eventuelt  

 

Ad 1.  

Torben (nr. 94) blev valgt til dirigent og konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.  

Anne Grethe (nr. 107) blev valgt til referent.  

 

Ad 2.  

Lasse (nr. 127) fremlagde beretning for det forløbne år. Hele beretningen kan læses på 

grundejerforeningens hjemmeside (www.hojager.net).  

 

Ad 3. 

Foreningens kasserer Kim (nr. 77) gennemgik regnskabet for perioden 1. oktober 2015 til 30. september 

2016. 

Regnskabet blev godkendt. Det aflagte og godkendte regnskab kan ses på grundejerforeningens 

hjemmeside.  

 

Ad 4.  

Foreningens kasserer Kim (nr. 77) gennemgik budgettet for den kommende regnskabsperiode 1. oktober 

2016 til 30. september 2017. 

Budgettet blev godkendt og kontingentet for den kommende periode fastholdes på kr. 3.000,00.  

Det godkendte budget fremgår af grundejerforeningens hjemmeside.  
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Ad 5.  

Lasse (nr. 127) og Bjarne (nr. 91) var på valg, men modtog ikke genvalg. 

Martin (nr. 97) og Michael (nr. 140) blev valgt til bestyrelsen.     

1. suppleant blev Rasmus (nr. 75) og 2. suppleant blev Lasse (nr. 127) 

 

Ad 6.  

Torben nr. 94 fortsætter som revisor for en periode på 2 år.  

Lars (nr. 108) blev genvalgt som revisorsuppleant. 

 

Ad 7.  

Der var fremkommet et forslag om at der skulle opsættes hastighedsskilte på stamvejen med 30 km. Sådan 

skiltning skal godkendes af politiet.  

Der blev foreslået skilte med ”legende børn” - en sådan skiltning skal godkendes af kommunen.  

Bestyrelsen vil undersøge ovennævnte muligheder.  

 

Ad 8.  

Der står således i vedtægterne 

Bestyrelsen skal til enhver tid sammensættes af et medlem fra hver af de fire stikveje på 

Højager – stikvejene er defineret som:  

1. Lige numre: 70-88 samt ulige numre 71-87  

2. Lige numre: 90-108 samt ulige numre 89-97  

3. Lige numre: 110-128 samt ulige numre 99-119  

4. Lige numre: 130-140 samt ulige numre 121-131 

Bestyrelsen blev opfordret til at undersøge, hvad der skal ske hvis der ikke er en fra alle stikveje, der stiller 

op til bestyrelsen.  

 

Lars (nr. 107) orienterede om borgermødet vedrørende Skovrejsning mellem Humlehaven og Grundfør.  

 

Bestyrelsen vil tage kontakt til ”Højager 1” om et evt. samarbejde om klipning af vejtræer samt snerydning.  

 

Bestyrelsen vil undersøge om man stadigvæk skal være medlem af Parcelhusejernes Landsorganisation.  
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Bestyrelsen skal ligeledes undersøge om hvorledes vores legepladser er forsikret, specielt med hensyn til 

den nye legeplads mellem Højager og Humlehaven.  

 

Martin (nr. 97) vil oprette en lukke facebookgruppe til brug for fremtidige begivenheder såsom fastelavn 

m.v.  

 


